
INTERPELLASJON RASSIKRING FYLKESVEI 718 

Fylkesvei 718, som går fra Leira via Hasselvika/Fevåg til Rødsjø, har flere farlige 
strekninger der det er stor fare for steinras og/eller utglidninger av veibanen.  
Flere har henvendt seg til Statens Vegvesen og klaget på forholdene uten at det 
har blitt gjort nevneverdig.  Beboere og brukere av fv. 718 har henvendt seg til 
Indre Fosen Ap i håp om at politisk trykk kan få fortgang i sikringsarbeidet på 
veistrekningen.  Frykten for at en alvorlig ulykke skal skje før dette blir utbedret 
er stor og høyst reell.  Spesielt i Fevågskaret er det sig i veibanen og tydelig i 
bevegelse.  Sprekkene i asfalten blir større og større.  Hellingen på veien har 
blitt stor med årene og om to lastebiler eller busser møtes på det aktuelle 
stedet og kanskje spesielt på glatt føre, er det lett å forstå frykten for at 
kjøretøyet på tur ned Skaret i retning Fevåg, kan gli sidelengs mot autovernet 
og ut den bratte skrenten på utsiden av autovernet. Utreding ble gjort av 
Statens Vegvesen i 2015 der flere punkt med utbedring ble foreslått. Disse er pr 
dags dato ikke utbedret.  Noe er gjort men uten virkning.  Veien siger og er 
tydelig fortsatt i bevegelse. 

I Ofaret er det stor rasfare. Det har gått flere små og store ras oppgjennom 
årene.  Også her er det gjort utredninger men få sikringstiltak utført. 

Her må det gjøres noe straks!  Alle kan tenke seg katastrofen om for eksempel 
en skolebuss får en stein gjennom taket eller sklir ut av vegen. 

Hvordan ser ordføreren for seg han kan hjelpe innbyggerne og brukerne av 
vegen, slik at utbedringene blir utført raskt og veien blir akseptabelt trygg å 
kjøre på? 
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